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 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna GRAŻYNA MEKSUŁA  

Panie Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, Wysoka Rado, ja chciałam zabrać głos w 

imieniu użytkowników garaży przy ul. Pradnik w sprawie dalszej modernizacji kanału 

burzowego zlokalizowanego w sąsiedztwie garaży tychże osób. Sprawa ma swój początek od 

2013r. i od tamtej pory praktycznie nie działo się nic poza tym, że garaże sukcesywnie 

ulegały dalszemu pogorszeniu technicznemu. Dzisiaj już wiemy, na Komisjach poinformował 

nas Pan Burmistrz, że są zagwarantowane pieniądze na przedłużenie tego kanału burzowego. 

I pytanie moje będzie takie, wiemy już że ten kanał będzie z tym, że trzeba tam jeszcze 

utwardzić skarpę, wyciąć wierzby, co spowoduje wstrzymanie rotacji murów, nastąpi 

powolna stabilizacja podłoża i będzie można przystąpić do całkowitego remontu. Zapytanie 

mieszkańców jest takie czy UM, władze będą partycypowały finansowo w sytuacji jaka 

powstała? Chodzi o to kto będzie odpowiedzialny za naprawę garaży, które się niestety już 

praktycznie rozpadły? 

 

Zastępca Burmistrza RADOSŁAW SZUMIEC  

Następne pytanie było … Pani Marzena już, Pani radna Grażyna Meksuła. Wymaga Pradnik 

jeszcze omówienia, czy już nie? Bo praktycznie powiedziałem to przy budżecie, to co miałem 

powiedzieć na to pytanie przez Panią zadane. 

 


